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Talán enyhe túlzásnak tűnhet a cím, de gondoljunk bele, mennyi támadás érte az utóbbi időben községünket, elsősorban pedig 
polgármesterünket csak azért, mert a migránsok mellett rólunk, a község polgárairól sem feledkezett el. Ezek az izgágáskodó civil 
szervezetek, amelyek szemellenzősen csak a migránsok ittlétét, megsegítését és pátyolgatását tartják szem előtt, azt a tényt fi gyelembe 
sem veszik, hogy községünk a vajdasági községek közül kétségtelenül a legtöbbet tette az illegális bevándorlók ellátása, elhelyezése, 
élelmezése terén, sokáig magára hagyatva, mindennemű magasabb szintű támogatás nélkül. Szerencsére a szerbiai polgárok nagy több-
sége egyöntetűen polgármesterünk mellé állt, még az ugyancsak minket támadó tartományi ombudsmant is kikezdték véleményükkel. 

Ezeknek a nemkívánatos történéseknek az árnyékában azért tovább zajlik az élet. A migránsok továbbra is jönnek-mennek, egymás-
nak adják a kilincset a politikusok, és olykor-olykor megjelenik városunkban Aleksandar Vulin szociális-ügyi miniszter is. A múlt 
héten a frissen megalakult Tartományi Menekültügyi Tanács, kedden Bojan Pajtić tartományi kormányfő, majd Kori Udovički szerb 
kormányalelnök, államigazgatási és önkormányzati miniszter látogatott meg bennünket. 

A Menekültügyi Tanács küldöttségben, amelyet annak elnöke, Nyilas Mihály tartományi kormányalelnök vezetett, helyet kaptak 
a tartományi vöröskereszt, az UNHCR és más intézmények képviselői is. A pihenőközpontban tett látogatása végén Nyilas Mihály 
az újságíróknak nyilatkozva elmondta, hogy a tartományi kormány nagyra értékeli a magyarkanizsai önkormányzat törekvéseit, ezért 
igyekszik kellő támogatást nyújtani a migránsok ellátása terén keletkező költségek fedezésére. A tartományi kormány kevés híján 14 
millió dináros támogatást hagyott jóvá erre a célra, amely legkésőbb szep-tember 2-án az önkormányzat számláján lesz.

A tartományi támogatás korántsem elég a pihenőhely hosszabb ideig történő fenntartására és működtetésére, egy rövid időre azon-
ban megoldja az anyagi gondokat, nyilatkozta Lackó Róbert, a községi képviselő testület elnöke. 

– Olyan költségeket is fedezni tudunk, amelyek ennek a pihenőtábornak a napi működtetéséhez szükségesek, gondolok itt elsősorban 
az áramellátásra, vízre, takarításra, az állandó felügyeletre, az emésztőgödör ürítésére, ami egy nagyon nagy tétel. 

Tegnapelőtt a Bojan Pajtić vajdasági kormányfő is tiszteletét tette városunkban. Kíséretében ott volt egyebek mellett Nyilas Mihály 
és Miroslav Vasin tartományi kormányalelnökök és Branislav Bugarski tartományi önkormányzati és régiók közötti együttműködési 
titkár is. A magyarkanizsai városházán megtartott rövid megbeszélést követően, amelyen a 820 férőhelyes pihenőközpont működésé-
nek további tartományi támogatásáról tárgyaltak, a küldöttség vendéglátói kíséretében ugyancsak kilátogatott a vásártéri pihenőköz-
pontba. A helyszíni sajtótájékoztatón Nyilas Mihály úgy nyilatkozott, hogy a tartományi kormány 14 millió dináros tartományi támoga-
tása szerdára, tehát tegnapra a magyarkanizsai önkormányzat folyószámláján lesz. Meglátása szerint a migránsok ellátásához nyújtott 
támogatás mellett a tartománynak oda kell fi gyelnie a helyi polgárok biztonságára is, ami különösen az olyan kis önkormányzatoknak 
okoz óriási gondot, mint amilyen Magyarkanizsa is. 

Bojan Pajtić kormányfő véleménye szerint a pihenőközpontba érkező embereknek és gyerekeknek Szerbiának minden segítséget 
meg kell adnia ahhoz, hogy alapvető egészségügyi és higiéniai szükségleteiket kielégíthessék és pihenten folytassák útjukat az általuk 
kiszemelt európai ország felé. 

Röviddel a tartományi küldöttség látogatását követően a migráns pihenőközpontba érkezett Kori Udovički államigazgatási és önkor-
mányzati miniszter-asszony is, aki elégedettségének adott hangot Szerbia migránsok iránti viszonyulásával kapcsolatban.

– Elégedett vagyok hogy látom, a helyi önkormányzatok, az állam és a civil társadalom szintjén is meg lehet találni a megoldást, ha 
adott hozzá az akarat. Azt hiszem, büszkék lehetünk Szerbia válaszára, amit erre a válsághelyzetre adott. 

A miniszter asszony és küldöttségének tagjai a pihenőközpontban tett látogatás után részt vettek az észak-bánáti közigazgatási körzet 
tanácsának Magyarkanizsán megtartott ülésén is, amelynek témája a szerbiai közigazgatás reformja és a menekülthelyzet kezelése volt. 
A szerb kormányalelnök ígéretet tett arra, hogy minisztériuma a migránsgondokkal küszködő önkormányzatoknak minden támogatást 
megad, ami hatáskörébe tartozik, és segítséget nyújt a közigazgatási reformok végrehajtásához is. 
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